
Referat - LBL Bestyrelsesmøde - 4. august 2016.

Til stede: Ida, Steffen, Henning, Hjørtur, Niels, Martin, Jørgen Eibert og Henrik

1

Idet 1. suppleant Claus Andersen har meldt sig ud af klubben, træder Jørgen Eibert ind som 1. suppleant.

2

Niels gennemgik regnskabsstatus. Balancen accepteredes, og der var ingen bemærkninger til status.

3

Sibirien projektet diskuteredes. Det vil andrage ca. 300.000 kroner (inkl. moms) at færdiggøre arbejdet med 

Sibirien. Formanden ønsker at tage ca. 200.000 kroner ud af formuen og afsætte beløbet til Sibirien 

projektet. Ifølge formanden vil det lette på sagsbehandlingen i kommunen, at man kan se, vi har midlerne 

og evnerne til at gøre arbejdet færdigt. Risici ved at gøre dette berørtes ikke. Der var konsensus i 

bestyrelsen om, at en gennemførelse af dette vil kræve en ekstraordinær generalforsamling. Det 

besluttedes at finde en torsdag i september til en sådan forsamling. Formanden indkalder til forsamlingen 

efter vores regler herom.

Ida, Steffen, Niels og Hjørtur skal mødes med kommunen om Sibirien om de arbejdsopgaver der skal 

iværksættes og ansvarsfordelingen mellem LBL og kommunen. Ida kontakter kommunen og sætter møde i 

stand.

4

Containerne i Sibirien er ikke ventilerede, hvilket giver et dårligt klima i dem. Derudover taltes om at 

græsset i ”hullet” bør slås, samt at grusvejen til containerne bør være bredere. Det besluttedes, at Ida tager 

kontakt til halinspektøren Flemming for at få hjælp til at få containerne ventilerede samt at oplyse om vores 

ønsker mht. til vedligeholdelsen af grunden.

POST møde noter:

Referenten foreslår, at bestyrelsen til den ekstraordinære generalforsamling laver en grundig ”riskgrid”, 

således at medlemmerne får et ordentligt fundament at beslutte sig på. Det er ikke nok kun at fremsætte 

fordele ved arrangementet.

7. august; i badebukser, Henrik Hammer


